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Rada Gminy Lubomino 
 

PROTOKÓŁ Nr XLVII/2023 
z XLVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubomino 

z dnia 22 czerwca 2023 roku 
 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 
 

Lp. Nazwisko Imię Status 
 

1 Beczak Magdalena obecna 
 

2 Chyżyński 
 

Adam obecny 

3 Czaplicka 
 

Izabela obecna 

4 Grablewski 
 

Wiesław obecny 

5 Karpiński 
 

Józef nieobecny 

6 Krysik 
 

Dariusz obecny 

7 Lisowski 
 

Tomasz nieobecny 

8 Łosiewicz 
 

Jarosław obecny 

9 Naguszewski 
 

Zdzisław obecny 

10 Perdian 
 

Andrzej obecny 

11 Przybyszewski 
 

Damian obecny 

12 Sienkiewicz 
 

Stanisław nieobecny 

13 Stańczyk 
 

Zbigniew obecny 

14 Świtalski 
 

Robert obecny 

15 Wieczorek 
 

Adam obecny 

 

Obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Pełny przebieg pkt 1 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 0:00 – 18:10) 
 
XLVII Sesja Rady Gminy Lubomino odbyła się w Zespole Szkół w Lubominie – aula II piętro. 
Początek posiedzenia o godz.: 800 . 
Zakończenie posiedzenia o godz.: 0927. 
 
Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1,2 i 3 do nin. protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dokonała otwarcia XLVII Nadzwyczajnej Sesji Rady 
Gminy Lubomino informując, że sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 2023 poz. 40 z późn.zm.) oraz § 39 ust.5 Statutu 
Gminy Lubomino stanowiącego załącznik do Uchwały nr XII/83/2019 Rady Gminy Lubomino z 
dnia 28 listopada 2019 roku (Dz.Urz. Woj. Warm.-Maz., z 2020 r. poz.37) na wniosek Pana 
Wójta. 
 
 
W imieniu własnym oraz radnych przywitała wszystkich gości, mieszkańców przed monitorami, 
inspektorów, kierowników jednostek, sołtysów, pracowników urzędu, Panią Skarbnik, Panią 
Sekretarz, Panią Radcę Prawną oraz Pana Wójta.  
 
W oparciu o listę obecności radnych stwierdziła prawomocność obrad. 
 
Kolejno przedstawiła proponowany porządek obrad, który został przesłany radnym wraz z 
zawiadomieniem o zwołaniu sesji. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubomino na lata 2023 – 2030. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 

2023. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi odbierania odpadów                              

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 
ciekłych. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w Regulaminie utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Lubomino. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać                  

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania                 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych                          

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu                                  
pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy                       

Lubomino uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych,                              

szkoleniach, ćwiczeniach. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego nr 7 wraz z              

udziałem w częściach wspólnych budynku i w działce nr 103/1 w wysokości 9/100                   
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części oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego zbywanego na 

rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego nr 8 wraz z        
udziałem w częściach wspólnych budynku i w działce nr 103/1 w wysokości 13/100 

części oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego zbywanego na 

rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie                                           

bezprzetargowym części niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w                
miejscowości Ełdyty Wielkie, gmina Lubomino, na okres powyżej trzech lat. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie                                          

bezprzetargowym części niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w             
miejscowości Ełdyty Wielkie, gmina Lubomino, na okres powyżej trzech lat. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz                                     

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Lubomino.  
13. Zamknięcie obrad. 

 
 
Radny Robert Świtalski zapytał co takiego ważnego się wydarzyło i jaka to nadzwyczajna 
sytuacja jest, że zwołujemy nadzwyczajną sesję? Wychodzi na to, że projekty uchwał, które były 
procedowane w komisjach nie zostały wrzucone na poprzednią sesję więc widać, że 
poprzednia sesja miała być laurką dla wójta, która to laurka się nie udała na szczęście.  Wygląda 
na to, że specjalnie jest zwoływana dodatkowa sesja, dodatkowe koszty są ponoszone przez 
gminę po to, żeby projekty uchwał, które były już procedowane, wprowadzać w sposób 
ekstraordynaryjny. Przypomniał, że żaden z tych punktów nie jest punktem natychmiastowym 
i koniecznym do zwoływania sesji. Poprosił, aby szanować się na wzajem i nie robić wrzutki 
półtora dnia przed sesją tak, aby inni też mogli wziąć udział.  
 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur zabierając głos powiedział, że najwyższy czas, aby po 5 latach  
nauczyć się ustawy o samorządzie gminnym. Art. 20 pkt. 3 mówi, że na wniosek wójta Pani 
Przewodnicząca jest zobowiązana w terminie 7 dni zwołać sesję. Warunek jeden jest taki, że 
trzeba załączyć porządek obrad i projekty uchwał. Warunku dotrzymał i bez zgody wójta tego 
porządku zmienić nie można. Ustalił porządek obrad, wysłał wniosek do przewodniczącej i w 
pełni za to odpowiada. Jest to tryb zwoływania sesji, który stosujemy już od kilku lat. Ponadto, 
jeżeli radni „Dobrej Zmiany” na komisjach głosują inaczej a na sesjach inaczej, to jaki jest sens 
zwoływania trybu zwykłego sesji tj. komisji i sesji? 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka w związku z zakłócaniem obrad przez Radnego 
Roberta Świtalskiego  ogłosiła 10 minutową przerwę w obradach. 
 
Kolejno po wznowieniu obrad przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Ad.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Lubomino na lata 2023 – 2030. 
Pełny przebieg pkt 2 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 18:10 – 24:40). 
 
Skarbnik Gminy Wiesława Nikorowska odczytała objaśnienia wartości przyjętych w 
wieloletniej prognozie finansowej na lata 2023-2030 Gminy Lubomino. 
 
W trakcie omawiania projektu uchwały posiedzenie opuścił Radny Jarosław Łosiewicz. 
 
Nie było pytań do projektu uchwały.  
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Lubomino na lata 2023 – 2030. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 8 uprawnionych 11 

PRZECIW 0 oddanych głosów 10 

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 nieoddanych głosów 1 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef - 

6 KRYSIK Dariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

7 LISOWSKI Tomasz - 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław Nie brał udziału w głosowaniu 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław - 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XLVII/286/2023 z 22 czerwca 2023 roku w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubomino na lata 2023 – 2030. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Na posiedzenie powrócił Radny Jarosław Łosiewicz.  
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Ad.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 
2023. 
Pełny przebieg pkt 3 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 24:40  – 40:15) 
 
Skarbnik Gminy Wiesława Nikorowska odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. 
 
Radny Robert Świtalski  powiedział, że rozumie, iż kwota 155 445,00 o której mowa w punkcie 
11 uzasadnienia do projektu uchwały stanowi dodatkowe koszty jakie zostaną poniesione na 
energię elektryczną.  
 
Skarbnik Gminy Wiesława Nikorowska wyjaśniła, że jest to zabezpieczenie środków w 
jednostkach na paragraf 426 zakup energii elektrycznej. Wydatki nie zostały jeszcze 
poniesione, ponieważ nie wszystkie faktury wpłynęły do jednostek z zakładu energetycznego.  
 
Radny Robert Świtalski  zapytał na jakiej, więc podstawie jest prognozowana taka cena? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że na podstawie obserwacji aplikacji w Eneraga, w 
której można zobaczyć jakie są ilości zużytej energii praktycznie od dwóch lat wstecz. Mniej 
więcej policzył jakie koszty powinny ponieść szkoły od 1 grudnia do teraz. Nie znaczy to, że 
faktycznie tak jest, ponieważ szkoła w Wilczkowie mimo reklamacji, mimo że od 1 grudnia 
powinna mieć cenę 0,78 zł dostała cenę 1,88 zł i otrzymała fakturę na ponad 85 000,00 zł za 
energię. Jest to jedyna szkoła, która w tej chwili ma taką fakturę. Takie są działania zakładów 
energetycznych, czy też spółek energetycznych. W systemie nie zaznaczano, że szkoła jest 
instytucją wrażliwą i naliczono cenę jak dla przedsiębiorcy czyli 2,88 zł. Na podstawie danych z 
biblioteki, gdzie nie było żadnych inwestycji, jeśli chodzi o fotowoltaikę, na dzień 25 maja 
biblioteka wydała na energię 20 020,00 zł. Natomiast w całym ubiegłym roku na energię 
wydała 21 000,00 zł. Przyczyną jest jedynie wzrost cen energii dla instytucji. Zakładano wzrost 
cen o 7,8 %, a energia z 0,31 zł  wzrosła na 2,88 zł. Fakturę, którą otrzymała szkoła w Wilczkowie 
musi w przeciągu dwóch tygodni zapłacić mimo tego, że złożono reklamację w przeciwny razie 
jest dyscyplina dla dyrektora. W przypadku kiedy okaże się, że cena zostanie zwrócona, to 
szkoły składały wnioski, np. o sfinansowanie zakupu sprzętu audiowizualnego, czy też wymianę 
ogrodzenia na boisku orlik, w związku z czym pieniądze przydadzą się na inne rzeczy dla szkół.  
 
Radny Robert Świtalski  zabierając głos powiedział, że Pan Wójt mówi o problemie szkoły w 
Wilczkowie jeśli chodzi o płatności, ale w przypadku Zespołu Szkół w Lubominie takiego 
problemu nie sygnalizuje więc rozumie, że go nie ma. 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że Zespół Szkół w Lubominie nie otrzymał jeszcze faktury.  
 
Radny Robert Świtalski  powiedział, że jeśli chodzi o Urząd Gminy w Lubominie również 
prognozowana jest dopłata do energii w kwocie 30.000,00 zł. Zapytał czy fotowoltaika nam się 
opłacała czy nie opłacała? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że dwie osoby przestały pracować. W Wilczkowie 
palacz tj. około 70 000,00 zł i palacz w urzędzie gminy też około 70 0000,00 zł. Jeśli porównamy 
te kwoty, że w płacach zostało a na energii zabrakło to uważa, że ekonomicznie nie ma tu nawet 
o czym rozmawiać nawet przy dziesięciokrotnym wzroście energii. Przypomniał, że dla nas 
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cena energii wzrosła z 0,31 zł netto do 2,88 zł netto. Nie można było tego przewidzieć nawet 
w momencie kiedy składaliśmy wnioski termomodernizację. Możemy mówić o ilości kilowatów 
oraz ile zaoszczędziliśmy ocieplając budynki, tutaj możemy szukać oszczędności, natomiast jeśli 
chodzi o ceny, to nikt tego nie przewidzi.  
 
Radny Robert Świtalski  odnośnie pkt. 12 uzasadnienia do projektu uchwały zapytał o 
zwiększenie planu dotacji podmiotowej dla biblioteki? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że sytuacja jest podobna. Jak już przytaczał wydane 
środki na energię elektryczną w 2023 roku to 20 000,00 zł a 21 000,00 zł wydano w roku 
ubiegły. Żeby wszystkie środki finansowe z biblioteki nie poszły na energię, dofinansowaliśmy 
kwotą 10.000,00 zł. Uważa, że nie będzie to ostatnia kwota i po wakacjach trzeba będzie 
bibliotekę dofinansować kolejną kwotą tym bardziej, że Pani Kierownik chciała zrobić wejście 
przed biblioteką w Wilczkowie na co się zgodził.  
 
Nie było więcej pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Lubomino na rok 2023. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 9 uprawnionych 12 

PRZECIW 0 oddanych głosów 12 

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef - 

6 KRYSIK Dariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

7 LISOWSKI Tomasz - 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław - 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XLV/287/2023 z 22 czerwca 2023 roku w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2023. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi odbierania odpadów                           

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych. 

Pełny przebieg pkt 4 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 40:15  – 47:55) 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Rolnictwa, Inicjatyw 
Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 
jednogłośnie przy 2 głosach „za”. 

Wójt Gminy Lubomino Andrzej Mazur poinformował, że projekt uchwały został opacznie 
zrozumiany przez mieszkańców. Podana kwota nie jest kwotą, za którą potencjalny wykonawca 
ma wykonać usługę, tylko jest to kwota, którą obciążymy mieszkańca w przypadku nie 
opróżniania przez niego nieczystości ciekłych. Po wydaniu decyzji przez urząd zostaną 
wywiezione nieczystości z nieruchomości za kwotę podaną w projekcie uchwały, którą zostanie 
obciążony mieszkaniec. Przedsiębiorcy nie powinni tej kwoty przekroczyć, natomiast to rynek 
powinien regulować cenę wywozu, odległości od punktu zlewnego, a nie nasza uchwała. Prawo 
jednak wymaga, że maksymalna kwota powinna być przez gminę określona.  

Radny Robert Świtalski  powiedział, że oczekuje iż uchwała zostanie zaprezentowana wraz z 
uzasadnieniem skoro jest osoba sporządzająca projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka przypomniała, że uchwała była już procedowana na 
komisjach.  
 
Radny Robert Świtalski  stwierdził, że teraz jest sesja i należałoby projekt uchwały odczytać. 
Dodał, że chciałby usłyszeć opinię prawną, czy projekt ma być czytany na sesji czy nie.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur przypomniał radnemu, że to Pani Przewodnicząca prowadzi obrady 
i jeżeli zwróci się z prośbą o taką opinię, to ją uzyska. Pani Przewodnicząca z takim wnioskiem  
się nie zwróciła w związku  z czym radny opinii nie otrzyma.   
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka w związku z brakiem pytań do projektu uchwały 
przeszła do przeprowadzenia głosowania.  
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi odbierania odpadów 
komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

 
Podsumowanie 
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status ilość status ilość 

ZA 10 uprawnionych 12 

PRZECIW 0 oddanych głosów 11 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 nieoddanych głosów 1 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef - 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz - 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław - 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert Nie brał udziału w głosowaniu 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XLV/288/2023 z 22 czerwca 2023 roku w sprawie 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w Regulaminie utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Lubomino. 

Pełny przebieg pkt 5 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 47:55  – 51:20) 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Rolnictwa, Inicjatyw 
Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 
jednogłośnie przy 2 głosach „za”. 

Radny Adam Wieczorek zawrócił się z pytaniem czy mieszkańcy składają zgłoszenia? 

Inspektor UG Magdalena Grablewska odpowiedziała, że zgłoszenia spływają do urzędu. 30 
czerwca nie jest terminem sztywnym tylko ustalonym przez urząd gminy.  

Wójt Gminy Lubomino Andrzej Mazur dodał, że jeśli mieszkaniec nie złoży zgłoszenia 
pracownik urzędu pojedzie skontrolować taką nieruchomość.  

Radny Adam Wieczorek powiedział, że mieszkańcy pytają, gdzie jest informacja na ten temat? 
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Inspektor UG Magdalena Grablewska poinformowała, że informacja znajduje się na tablicach 
ogłoszeń oraz stronie internetowej urzędu. Wszyscy sołtysi otrzymali  informację i deklaracje 
tam gdzie nie ma kanalizacji. Sołtysi działają i roznoszą takie informację do wypełnienia. 

Nie było więcej pytań do projektu uchwały. 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w Regulaminie utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Lubomino. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

 
Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 10 uprawnionych 12 

PRZECIW 0 oddanych głosów 11 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 nieoddanych głosów 1 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef - 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz - 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław - 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert Nie brał udziału w głosowaniu 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XLVII/289/2023 z 22 czerwca 2023 roku w 

sprawie zmiany w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Lubomino. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać                          

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania                          

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych                              

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

Pełny przebieg pkt 6 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 51:20  – 54:55) 
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Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Rolnictwa, Inicjatyw 
Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 
jednogłośnie przy 2 głosach „za”. 

Radny Adam Wieczorek zapytał, ile aktualnie jest przedsiębiorców w gminie wyznaczonych do 
odbioru nieczystości? 

Inspektor UG Magdalena Grablewska odpowiedziała, że jest pięć firm. Dwie firmy zgłosiły się 
nowe, a wcześniej były trzy.  
 
 
Nie było więcej pytań do projektu uchwały. 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

 
Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 10 uprawnionych 12 

PRZECIW 0 oddanych głosów 11 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 nieoddanych głosów 1 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef - 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz - 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław WSTZRYMAŁ SIĘ 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław - 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert Nie brał udziału w głosowaniu 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XLVII/290/2023 z 22 czerwca 2023 roku w 

sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Radny Jarosław Łosiewicz zwrócił się z pytaniem, czy jeśli ktoś ma własny środek transportu 

może wywozić sam nieczystości?   

 
Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że trzeba mieć zezwolenie na wywóz nieczystości, 

koncesję w danej gminie, wywiązać się z przepisów sanitarnych i nie tylko.  

 

 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu                                  

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy                       

Lubomino uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych,                              

szkoleniach, ćwiczeniach. 

Pełny przebieg pkt 7 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 54:55  – 56:55) 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Kultury, Oświaty i 
Promocji Gminy  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 3 głosach „za”.  

Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z 
terenu Gminy Lubomino uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach 
ratowniczych, szkoleniach, ćwiczeniach. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

 
Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 9 uprawnionych 12 

PRZECIW 0 oddanych głosów 12 

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef - 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz - 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian WSTRZYMAŁ SIĘ 
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12 SIENKIEWICZ Stanisław - 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert WSTZRYMAŁ SIĘ 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XLVII/291/2023 z 22 czerwca 2023 roku w 

sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Lubomino uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach, ćwiczeniach. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Ad.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego nr 7 wraz z 

udziałem w częściach wspólnych budynku i w działce nr 103/1 w wysokości 9/100                   
części oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego zbywanego na rzecz 

najemcy w trybie bezprzetargowym. 

Pełny przebieg pkt 8 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 56:55  – 1:05:35) 
 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur przedstawił projekt uchwały informując, że po likwidacji szkoły w 
Rogiedlach klasy zostały przypisane dla dwóch rodzin, które adaptowały je na mieszkania. 
Koszty adaptacji, kanalizacji i doprowadzenia wody ponieśli sami. Poprosił je, aby pomyśleli o 
wykupie tych mieszkań choćby dla tego, że po awarii pieca gmina jako właściciel musiała 
partycypować w kosztach będąc 30% udziałowcem tego budynku.  Dobrze byłoby, aby ten 
budynek był całkowicie sprywatyzowany. Zostały złożone podania o wykup mieszkań. Wycena 
była dość duża w stosunku do wartości tych mieszkań tj. jedna 1380,00 zł za metr kwadratowy, 
a druga 1260,00 zł. Mieszkanie o pow. 62 m2  zostało wycenione na kwotę 85.000,00 zł, a 
mieszkanie o pow. 45 m2 na kwotę 55.195,00 zł. Po rozmowach jeśli uwzględnimy ich nakłady, 
które są ponad trzydziestotysięczne, padła propozycja, aby obniżyć cenę zakupu przy 
jednorazowej wpłacie  do 50%. Decyzja należy do rady. 

Radny Adam Wieczorek zapytał czy nakłady mieszkańców nie były uwzględnione jako ulga w 
czynszu? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że tylko i wyłącznie jak był przeprowadzany remont 
klatki. Ulga dotyczyła tylko części zewnętrznych budynku nie lokali, które wykupują.   

Radny Adam Wieczorek zwrócił się z pytaniem, czy jak sprzedane zostaną te dwa lokale to 
zostanie jeszcze jakieś pomieszczenie gminne? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że zostanie jeszcze biblioteka.    

Radny Robert Świtalski zabierając głos powiedział, że Pan Wójt mówi o 50% upuście. 
Niedawno też sprzedawaliśmy mieszkanie, gdzie walczyliśmy o 20% upust. Zapytał jak to jest, 
czy są równi i równiejsi mieszkańcy w naszej gminie, czy wszystkich jednakowo traktujemy? 
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Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że lokal w ośrodku zdrowia w Lubominie był budowany 
jako lokal mieszkalny od samego początku, urządzony jako mieszkanie ze wszystkimi wygodami 
poza windą. Ponadto miejsce Lubomino i miejsce Rogiedle też należy tu wziąć pod uwagę. 
Lokale w Rogiedlach to były ściany po klasach z których musieli zrobić sobie mieszkania. 
Przypomniał, że są to osoby, które dostały te mieszkania jako komunalne i których statut 
społeczny nie pozwalał, aby na rynku nabyć mieszkanie. Powiedział, że Radny Jarosław 
Łosiewicz zna sytuację chyba najlepiej i można polegać na jego zdaniu i opinii. 

Radny Jarosław Łosiewicz powiedział, że nie wie jak obecnie wyglądają lokale. Jeśli chodzi o 
dawne klasy to były to rzeczywiście gołe ściany. Dodał, że będzie za udzieleniem 50% bonifikaty. 

Radny Adam Wieczorek zapytał czy są to rodziny z dziećmi, rodziny wielodzietne? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że jedna rodzina ma kartę dużej rodziny. Druga 
rodzina też ma dzieci, ale nie wie czy mieszkają z rodzicami.  

Nie było więcej pytań do projektu uchwały. 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego nr 7 

wraz z udziałem w częściach wspólnych budynku i w działce nr 103/1 w 

wysokości 9/100 części oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego zbywanego na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 
 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 11 uprawnionych 12 

PRZECIW 0 oddanych głosów 12 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef - 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz - 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław - 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert ZA 

15 WIECZOREK Adam ZA 
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Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XLVII/292/2023 z 22 czerwca 2023 roku w 

sprawie zbycia lokalu mieszkalnego nr 7 wraz z udziałem w częściach wspólnych budynku i 

w działce nr 103/1 w wysokości 9/100 części oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 
lokalu mieszkalnego zbywanego na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego nr 8 wraz z        
udziałem w częściach wspólnych budynku i w działce nr 103/1 w wysokości 13/100 części 

oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego zbywanego na rzecz 

najemcy w trybie bezprzetargowym. 
Pełny przebieg pkt 9 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 1:05:35  – 1:07:35) 
 
Radny Robert Świtalski powiedział, że rozumie iż poprzednia uchwała dotyczyła jednego 
lokalu, a obecnie procedowana, drugiego lokalu. W jednej części mieszka jedna rodzina a w 
drugiej części inna rodzina.  

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że tak.  

Nie było więcej pytań do projektu uchwały. 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego nr 8 

wraz z udziałem w częściach wspólnych budynku i w działce nr 103/1 w 

wysokości 13/100 części oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego zbywanego na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

 
Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 11 uprawnionych 12 

PRZECIW 0 oddanych głosów 12 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI Adam WSTZRYMAŁ SIĘ 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef - 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz - 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław - 
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13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert ZA 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XLVII/293/2023 z 22 czerwca 2023 roku w 

sprawie zbycia lokalu mieszkalnego nr 8 wraz z udziałem w częściach wspólnych budynku i 
w działce nr 103/1 w wysokości 13/100 części oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

lokalu mieszkalnego zbywanego na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 
 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

Ad.10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie                                           
bezprzetargowym części niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w                

miejscowości Ełdyty Wielkie, gmina Lubomino, na okres powyżej trzech lat. 
Pełny przebieg pkt 10 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 1:07:35  – 1:17:30) 
 

Wójt Gminy Andrzej Mazur zabierając głos poinformował, że są dwie podobne uchwały. 
Mieszkańcy Ełdyt Wielkich zwrócili się z prośbą o wydzierżawienie działki, której właścicielem 
jest gmina. Jest to trzecie podanie, jeśli chodzi o tę działkę. Jedna osoba chciała zrobić ogródek, 
a dwie kolejne osoby chcą zrobić na tych działkach fotowoltaikę dlatego też proszą, aby ta 
umowa była dłuższa niż trzy lata.  Jest to działka, którą otrzymaliśmy od spółdzielni, ponieważ 
nie jest działką rolną podatek był dość wysoki, jeśli chodzi o podatki lokalne. Spółdzielnia 
prosiła, aby gmina tę działkę przejęła ponieważ nie było to ekonomicznie uzasadnione, żeby ją 
trzymać. Działka w znacznej części przez kanalizację i odprowadzenie wody jest wykluczona z 
jakiegokolwiek budownictwa w związku z czym dzierżawa na fotowoltaikę jest zasadna. 
Podatek z tego tytułu wpłynie do gminy.  

Radny Adam Wieczorek stwierdził, że średni okres funkcjonowania fotowoltaiki to 25 – 30 lat, 
a dzierżawa działki jest na 10 lat. 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że tak chcieli. Powyżej 3 lat wyraża zgodę rada gminy.  

Radny Dariusz Krysik zapytał, czy były przeprowadzane w miejscowości Ełdyty Wielkie 
konsultacje społeczne z mieszkańcami w tym temacie? Czy sąsiedzi muszą wyrazić zgodę na 
budowę instalacji? Tam jest problem z drogami dojazdowymi do obsługi tej instalacji.  

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że gmina jest właścicielem tylko działki i nie odpowiada 
za proces inwestycyjny na działce. Kiedy osoba będzie miała zgodę na dzierżawę na okres 10 
lat będzie mogła złożyć dopiero zgłoszenie. Jeśli przy zgłoszeniu będą potrzebne konsultacje, 
czy będą wymagane prawem jakiekolwiek uzgodnienie to dopiera ta osoba może się o to 
starać. 

Radny Dariusz Krysik zwrócił się z pytaniem jak jest brany pod uwagę czynsz dzierżawny? Jako 
zwykłe grunty, czy jako już działalność na tym gruncie? 
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Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że działka będzie opodatkowana podatkiem, który 
nie jest rolnym. W momencie kiedy będzie zabudowana, będzie to podatek kilkakrotnie wyższy 
niż rolny.  

Radny Robert Świtalski powiedział, że mieszkańcy zgłosili chęć dzierżawy działki pod 
konkretny projekt. Wiemy jaki to projekt, w związku z czym, jak wygląda sprawa konsultacji 
wśród mieszkańców, którym być może to będzie przeszkadzać.  

Wójt Gminy Andrzej Mazur stwierdził, że jeśli ktoś się zdecydował wydzierżawić działkę to 
rozeznał się, czy musi zrobić konsultację czy nie. Gmina w momencie, kiedy jest tylko 
właścicielem gruntu  nie wie nawet czy na działce coś powstanie. Zadaniem gminy jest 
wydzierżawić grunt powyżej trzech lat, jeśli osoba się o to zwróciła. Uzyskanie zgody i 
doprowadzenie do końca jest  zadaniem osoby, która chce zainwestować pieniądze. Jeśli okaże 
się, że nie dostanie zgody to pewnie nie wybuduje i zwróci działkę do gminy.   

Dodał, że panele fotowoltaiczne to uzasadnienie dłuższej dzierżawy, ale jeśli dzierżawca będzie 
chciał na działce zrobić coś innego, to dlaczego nie. Nie chciałby za kogoś decydować co będzie 
dalej. W planie działka jest zgodna z tym co dzierżawcy chcą robić.  

 
Nie było więcej pytań do projektu uchwały. 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w 

trybie bezprzetargowym części niezabudowanej nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Ełdyty Wielkie, gmina Lubomino, na okres powyżej 

trzech lat. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

 
Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 12 uprawnionych 12 

PRZECIW 0 oddanych głosów 12 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef - 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz - 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 
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12 SIENKIEWICZ Stanisław - 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert ZA 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XLVII/294/2023 z 22 czerwca 2023 roku w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie bezprzetargowym części niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej położonej w  miejscowości Ełdyty Wielkie, gmina Lubomino, na 

okres powyżej trzech lat. 
 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

Ad.11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie                                          

bezprzetargowym części niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w             

miejscowości Ełdyty Wielkie, gmina Lubomino, na okres powyżej trzech lat. 
Pełny przebieg pkt 11 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 1:17:30  – 1:20:20) 
 
 
Nie było więcej pytań do projektu uchwały. 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w 

trybie bezprzetargowym części niezabudowanej nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Ełdyty Wielkie, gmina Lubomino, na okres powyżej 

trzech lat. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

 
Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 12 uprawnionych 12 

PRZECIW 0 oddanych głosów 12 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef - 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz - 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 
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12 SIENKIEWICZ Stanisław - 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert ZA 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XLVII/295/2023 z 22 czerwca 2023 roku w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie bezprzetargowym części niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Ełdyty Wielkie, gmina Lubomino, na 

okres powyżej trzech lat. 
 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Radny Robert Świtalski zapytał, czy dobry jest  zapis w uchwale, ponieważ w jednej i drugiej 

uchwale jest ten sam numer ewidencyjny działki ale różne powierzchnie? 

 

Inspektor UG Aneta Fiodorowicz wyjaśniła, że w uchwale jest mowa o dzierżawie części 

działki.  

 

 

Ad.12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz                                     

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Lubomino. 
Pełny przebieg pkt 12 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 1:20:20  – 1:28:30) 
 
Kierownik GOPS w Lubominie Magdalena Brążkiewicz odczytała uzasadnienie do projektu 
uchwały. Dodała, że uchwała jest jedną z przyczyn zwołania dzisiejszej sesji. Prosiła Pana Wójta 
o dzisiejsza sesję i podjęcie dzisiejszej uchwały dlatego, że od dnia dzisiejszego mamy trzy 
miesiące na powołanie nowego zespołu interdyscyplinarnego.  Bez uchwały rady tego nie 
zrobimy. Biorąc pod uwagę zbliżający się sezon urlopowy i to, że uchwała podlega ogłoszeniu 
w dzienniku urzędowym ten, czas jest bardzo krótki. Między innymi dlatego sesję zwołano 
dzisiaj.  
 
Radny Robert Świtalski stwierdził, że sezon urlopowy nie ma nic do rzeczy dlatego, że rada 

pracuje normalnie. Zapytał od kiedy kierownik wiedziała o tym, że będą zmiany? 

 

Kierownik GOPS w Lubominie Magdalena Brążkiewicz odpowiedziała, że wiedziała od dawna 

natomiast ustawa wchodzi w życie dopiero dzisiaj i dzisiaj jest pierwszy z możliwych terminów 

podjęcia uchwały. Projekt uchwały jest przygotowany od dawna.  

 

Radny Robert Świtalski powiedział, że rozumie jakby uchwała była podjęta za dwa, trzy 
tygodnie bądź miesiąc na normalnej sesji ,to też nic by się nie stało.  
 
Kierownik GOPS w Lubominie Magdalena Brążkiewicz wyjaśniła, że jeśli w ciągu trzech 
miesięcy nie uda się zwołać zespołu interdyscyplinarnego, to zostaną bez zespołu do momentu 
powołania nowego. Podjęcie uchwały da możliwość dalszego działania. Nie ma wpływu na to, 
kiedy uchwała zostanie opublikowana w dzienniku urzędowym. W Urzędzie Wojewódzkim 
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pracują ludzie, którzy również chodzą na urlopy dlatego też zależało jej na tym, aby dzisiaj 
podjąć uchwałę.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że Pani Kierownik nie chodzi o okres urlopowy 
pracowników urzędu, tylko o sezon urlopowy w Urzędzie Wojewódzkim w Olsztynie i Sądzie 
Rejonowym tam, gdzie trzeba uzyskać informacje.  
 
Kierownik GOPS w Lubominie Magdalena Brążkiewicz dodała, że bierze również pod uwagę 
taką możliwość, że uchwała może w takiej formie nie przejść i trzeba będzie wprowadzać 
poprawki. Jesteśmy jedną z pierwszych gmin, które podejmują dzisiaj taką uchwałę.  
 
Radny Robert Świtalski stwierdził, że skoro ustawa dopiero od dzisiaj obowiązuje, to zapewne 
jesteśmy jedyną gminą, która podjęła taką uchwałę.  
 
Kierownik GOPS w Lubominie Magdalena Brążkiewicz podziękowała Radnemu Jarosławowi 
Łosiewiczowi oraz Radnemu Damianowi Przybyszewskiemu za zasponsorowanie jednej z 
mieszkanek gminy, bardzo potrzebującej opaski SOS. Opaska została przekazana, wszystko 
działa i pani jest pod opieka.   
 
Radny Adam Wieczorek zapytał, co się zmieniło w ustawie, że trzeb było podjąć uchwałę? 
 
Kierownik GOPS w Lubominie Magdalena Brążkiewicz wyjaśniła, że zmieniło się 
nazewnictwo. Ustawa będzie się teraz nazywała ustawą o przeciwdziałaniu przemocy domowej 
a nie przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. Zespół interdyscyplinarny będzie miał więcej 
możliwości jeżeli chodzi o kierowanie sprawców przemocy, chociażby na programy korekcyjno-
edukacyjne. Zmienił się wygląd i działanie grup roboczych. W tej chwili będą to grupy 
diagnostyczno – pomocowe. GOPS będzie zajmował się ofiarami przemocy. a sprawcami 
przemocy będzie zajmowała się policja.   
 
Radny Adam Wieczorek zapytał czy zmienił się tryb powoływania samych członków zespołu 
interdyscyplinarnego? 
 
Kierownik GOPS w Lubominie Magdalena Brążkiewicz odpowiedziała, że się nie zmienił. W 
poprzedniej uchwale rada ustalała jeszcze zasady funkcjonowania zespołu, co teraz 
ustawodawca ograniczył. W tej chwili jest tylko tryb i sposób powoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego bez zasad funkcjonowania. 
 
Nie było więcej pytań do projektu uchwały. 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Lubomino. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

 
Podsumowanie 

status ilość status ilość 
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ZA 12 uprawnionych 12 

PRZECIW 0 oddanych głosów 12 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef - 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz - 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław - 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert ZA 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XLVII/296/2023 z 22 czerwca 2023 roku w 

sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Lubomino. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

 

Ad.13. Zamknięcie obrad. 
Pełny przebieg pkt 13 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 1:28:30 – 1:28:58). 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dokonała zamknięcia 
XLVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubomino. 
 
 
 
Protokolant:       Przewodnicząca Rady Gminy 
 
Ilona Basałygo              Izabela Czaplicka 
 

 


